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Toimintaraportti 
 

Tervehdys G-piirimme vastuuleijonat, 

 

Tässä alla linkki toistaiseksi ainoan klubivierailuni tunnelmiin, näin uudempaa 

"raportointilomaketta" hyödyntäen. 

 

Muut klubit ovat sopineet aluksi DG-trion kanssa tapaamisia enkä ole halunnut häiritä ykkösketjua. 

Ja esimerkiksi LC Jkl/Cygnaeus ei ole oikein varma klubi-iltojen viettotavasta. 

 

Alueemme foorumi ohjelmineen on sovittu lpj. Viljon toimesta Vesilinnaan. 

 

Olen lupautunut IV alueen foorumiin alustamaan keskustelua klubien yhteistyöstä sekä tiedotus- ja 

tiedonsaantikanavista. 

 

https://www.facebook.com/213845368778997/posts/1661770127319840/?sfnsn=mo 

Leijonahengessä  

 

Tuomo K. 
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